

September/Septembre 2017						
S	M	T	W	T	F	S
				31	1	2
3	4	5	6	7	8	9
10	11	12	13	14	15	16
17	18	19	20	21	22	23
24	25	26	27	28	29	30

October/Octobre 2017						
S	M	T	W	T	F	S
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30	31				

November/Novembre 2017						
S	M	T	W	T	F	S
			1	2	3	4
5	6	7	8	9	10	11
12	13	14	15	16	17	18
19	20	21	22	23	24	25
26	27	28	29	30		

December/Décembre 2017						
S	M	T	W	T	F	S
					1	2
3	4	5	6	7	8	9
10	11	12	13	14	15	16
17	18	19	20	21	22	23
24	25	26	27	28	29	30
31						

January/Janvier 2018						
S	M	T	W	T	F	S
	1	2	3	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17	18	19	20
21	22	23	24	25	26	27
28	29	30	31			

February/Février 2018						
S	M	T	W	T	F	S
				1	2	3
4	5	6	7	8	9	10
11	12	13	14	15	16	17
18	19	20	21	22	23	24
25	26	27	28			

March/Mars 2018						
S	M	T	W	T	F	S
				1	2	3
4	5	6	7	8	9	10
11	12	13	14	15	16	17
18	19	20	21	22	23	24
25	26	27	28	29	30	31

April/Avril 2018						
S	M	T	W	T	F	S
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30					

May/Mai 2018						
S	M	T	W	T	F	S
		1	2	3	4	5
6	7	8	9	10	11	12
13	14	15	16	17	18	19
20	21	22	23	24	25	26
27	28	29	30	31		

June/Juin 2018						
S	M	T	W	T	F	S
					1	2
3	4	5	6	7	8	9
10	11	12	13	14	15	16
17	18	19	20	21	22	23
24	25	26	27	28	29	30

Orientation Night 6:30 - 8:00 p.m.	Orientation Night for new and returning families. Please arrange for childcare and save the date for this important information evening.
First Day of School	A full day of school. Before and after school supervision is available.
Holiday Performance 6:30 p.m. start time	No after school care offered (pick-up for all students at 3:30 p.m.) Our Whole-School Winter Performance, with students in Casa, Lower and Upper Elementary performing by class. Location to be confirmed.
Statutory Holiday	The school is closed - no childcare offered.
School Holiday	The school is closed - no childcare offered.
Professional Development	The school is closed - P.D. Day Camp Available (additional fee). Half-day and Full-day Camp options for children 4+ years of age.
Parent-Teacher Conference	Please Note: All conferences are mandatory. Toddler and Casa Toddler and Casa Extended Day Programs: These are regular school days for your children. Casa Half Day and Casa Full Day Programs: There is no school on these days, however, camp will be made available to children 4+ years of age. Elementary Programs and The Element: P.D. Day Camp is available for Lower and Upper Elementary students, however, spaces are limited and always in high demand. There is no camp offered at The Element High School.
Last Day of School	Closing ceremonies at 1:30 p.m. Before and after school supervision is available.

Soirée d'orientation 18 h 30 à 20 h	Importante soirée d'orientation pour toutes les familles. Veuillez prévoir la garde de vos enfants et réserver la date de cette soirée d'information.
Première journée d'école	Journée régulière. Services de garderie offerts avant et après l'école.
Spectacles des vacances À 18 h 30	Pas de service de garde offert après l'école (départ de tous les élèves à 15 h 30). Représentations d'hiver de toute l'école par les classes d'élèves Casa, du 1 ^{er} et du 2 ^e cycles. Le lieu reste à confirmer.
Jour férié	L'école est fermée : pas de service de garde.
Relâche scolaire	L'école est fermée : pas de service de garde.
Journée pédagogique	L'école est fermée : camp de J.P. offert (frais additionnels). Options de camp demi-journée ou journée complète pour les enfants de 4 ans et plus. Veillez prendre note : toutes les rencontres sont obligatoires.
Rencontres parents/enseignants(es)	Bambins et Casa Programmes Bambins et Casa journée prolongée : La classe est ouverte pendant les heures régulières. Programmes Casa demi-journée et journée complète : Il n'y aura pas école pendant ces journées, toutefois, le camp sera offert aux enfants de 4 ans et plus. Programmes primaire et l'Element : Le camp pendant les J.P. est offert aux élèves du 1 ^{er} et du 2 ^e cycle du primaire, mais les places sont limitées et toujours très en demande. Il n'y aura pas de camp offert aux élèves de l'école secondaire l'Element.
Dernière journée d'école	Cérémonie de clôture à 13 h 30. Service de garderie offert avant et après l'école.